

VANESSA VOSS

Vanessa Voss is a singer / songwriter from Münster in Westphalia, Germany.

But you don't hear that – on the contrary: it sounds international, which is not only because she has mostly sung her own compositions in English since she was young; the melodies of their soulful pop music are classy and lead the listeners through their world of ideas, feelings, self-knowledge – but also of questions and doubts.

Songs surprising in music and content, not disturbing, but creating the feeling of exploring the unknown with her, enjoying the answers to questions with her. Songs instantly become new friends that you welcome as if you've known them for a lifetime.

Vanessa Voss sings her songs with a firm, fine voice, which can be heard immediately in multi-voice singing with co-musicians. With a fascinating certainty she also sings more demanding melodic caprices, thus creating the pleasant feeling of tense certainty that her music is in good hands.

*She performs solo, but also with a band – in a band her love for soul music becomes even stronger. Without being bulky, her voice gets a very special timbre – where others try to sound like great role models, their sound becomes **Vanessa Voss'** own soul world, which one definitely wants to be part of.*

Vanessa Voss ist Singer/Songwriterin und kommt aus Münster in Westfalen.

Das hört man ihr aber nicht an – im Gegenteil: Sie klingt international, was nicht nur daran liegt, dass sie seit frühester Jugend ihre Eigenkompositionen meist auf Englisch singt; die Melodien ihrer souligen Popmusik haben Klasse, führen die HörerInnen durch ihre Welt der Ideen, Empfindungen, Selbsterkenntnis – aber auch der Fragen und Zweifel.

Lieder voller musikalischer und inhaltlicher Überraschungen, die aber nicht verstören, sondern das Gefühl erzeugen, das Unbekannte mit ihr zu erkunden, sich über die Antworten auf Fragen mit ihr gemeinsam zu freuen. Songs werden sofort zu neuen Freunden, die man begrüßt, als würde man sie ein Leben lang kennen.

Vanessa Voss singt ihre Lieder mit fester, feiner Stimme, die man im mehrstimmigen Gesang mit Co-MusikerInnen sofort heraushört. Mit einer faszinierenden Sicherheit singt sie auch anspruchsvollere Melodiekapriolen, erzeugt damit das wohlige Gefühl der gespannten Sicherheit, in ihrer Musik gut aufgehoben zu sein.

Sie tritt solo, aber auch mit Band auf – hier zeigt sich dann ihre Liebe zur Soulmusik noch stärker. Ohne dick aufzutragen, bekommt ihre Stimme ein ganz besonderes Timbre – wo andere versuchen, wie große Vorbilder zu klingen, wird ihr Klang zur eigenen Soulwelt von **Vanessa Voss**, an der man unbedingt teilhaben möchte.

Contact / Kontakt:

Vanessa Voss
Küstrinweg 32
48147 Münster / Germany
Mail: info@vanessavoss.de

VANESSA VOSS

Musical career – an excerpt:

2011

Singer Songwriter Contests in Münster / Osnabrück / NRW

2012 – 2014

Solo appearances / with band Münster / Osnabrück / Cologne / Hamburg / Hamm / Dortmund, appearances at city festivals, gastronomy and club concerts in the Münsterland and Rhineland

2013 / 2014

Concerts at the Redhead Days Breda, Netherlands

2014

Concerts in Brighton, England

2014

Appearances in the context of social engagement: Music with refugees, Anti-War Day Dortmund, Peace Day Dortmund

2012 – 2015

Charity events in Münster for the GGUA Refugee aid and the Münster animal shelter

2014

Music for the commercial of the Stadtwerke Münster

2014 – 2015

Mainly solo performances, especially in the cultural field e.g. in Spanish at vernissages

2016

Music trip to Eritrea: 25th anniversary of independence

2016

FENDER Paramount Singer & Songwriter Contest: Semifinals

2016 – 2019

Solo concerts at city festivals or others cultural events as well as for closed societies

2019

Working on own EP; Release in 2020

Musikalische Stationen – ein Auszug:

2011

Singer Songwriter Contests in Münster / Osnabrück / NRW

2012 – 2014

Auftritte solo / mit Band Münster / Osnabrück / Köln / Hamburg / Hamm / Dortmund, Auftritte bei Stadtfesten, Gastronomie- und Clubkonzerte im Münsterland und Rheinland

2013 / 2014

Auftritte bei den Redhead Days Breda, Niederlande

2014

Auftritte in Brighton, England

2014

Auftritte im Rahmen des sozialen Engagements: Musik mit Flüchtlingen, Antikriegstag Dortmund, Friedenstag Dortmund

2012 – 2015

Benefizveranstaltungen in Münster für die GGUA Flüchtlingshilfe und das Tierheim Münster

2014

Musik für den Werbespot der Stadtwerke Münster

2014 – 2015

Hauptsächlich Solo – Auftritte, vor allem im kulturellem Bereich z.B. auf Spanisch bei Vernissagen

2016

Musikreise nach Eritrea: 25. Jahre Unabhängigkeitsfeier

2016

FENDER Paramount Singer & Songwriter Contest: Semifinale erreicht

2016 – 2019

Solo Auftritte auf Stadtfesten oder anderen kulturellen Veranstaltungen sowie für geschlossene Gesellschaften

2019

Arbeit an eigener EP; Release 2020